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Protokół Nr XLIII/23 

z obrad XLIII sesji Rady Powiatu Kolneńskiego 

w dniu 16 marca 2023 r. 

 

Obrady XLIII sesji Rady Powiatu Kolneńskiego VI kadencji, prowadzono w 

Starostwie Powiatowym w Kolnie (w sali konferencyjnej). Obrady prowadzono w godz. od 

1200 do 1400 pod przewodnictwem Michała Kulczewskiego – przewodniczącego rady. 

Przewodniczący otworzył obrady sesji i powitał wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad do podejmowania uchwał. W chwili otwarcia 

obrad obecnych było 14 radnych, nieobecny był radny Remigiusz Bikowski. (Lista 

obecności radnych – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Spoza Rady na sesji obecni byli m.in.: Sekretarz Powiatu Agnieszka Chrzanowska, Skarbnik 

Powiatu Anna Olszak, Dyrektor PZOO w Kolnie Sławomir Zalewski, Z-ca Naczelnika 

Wydziału Organizacyjnego Iwona Podeszwik, Geodeta Powiatowy Krzysztof Kowalczyk, 

Radca Prawny Zbigniew Twarowski, Dyrektor PCPR w Kolnie Krzysztof Sobiewski, 

Dyrektor PZD w Kolnie Grzegorz Kulągowski, Kierownik ŚDS w Kolnie Beata Kozłowska, 

Dyrektor Szpitala Ogólnego w Kolnie Krystyna Dobrołowicz, Z-ca dyrektora Szpitala 

Ogólnego w Kolnie Aneta Długozima. (Lista obecności gości – stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady  przypomniał, że porządek obrad został przekazany radnym 

wraz z materiałami na sesję drogą elektroniczną i zapytał o ewentualne uwagi, i wnioski do 

niego. Uwag i wniosków nie zgłaszano. Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty z  międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Uchwalenie planów pracy na rok 2023: 

1) rady powiatu wg projektu przedstawionego przez Przewodniczącego Rady; 

2) komisji stałych wg projektów przedstawionych przez Przewodniczących Komisji. 

7. Przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Szpitala 

Ogólnego w Kolnie za 2022 r. (wg uchwały Nr 116/575/23 Zarządu Powiatu z dnia 7 

marca 2023 r.). 

8. Podjęcie  uchwał wg projektów wniesionych przez Zarząd Powiatu: 

1) w sprawie zmiany statutu Szpitala Ogólnego w Kolnie;  

2) zmieniającej uchwałę Nr XLI/321/22 Rady Powiatu Kolneńskiego z dnia 30 listopada 

2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Miasta Kolno nieruchomości 

położonej w Kolnie przy ul. J.L. Grajewskiego pod budowę lądowiska śmigłowców 

ratunkowych LPR; 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Kolno na inwestycję pn. „Przebudowa 

stadionu miejskiego wraz z infrastrukturą techniczną w Kolnie”; 

4) w sprawie złożenia wniosku do Ministerstwa Obrony Narodowej o zezwolenie na 

utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum im. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Kolnie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Technicznych w Kolnie; 

5) w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie o 

zawarciu umowy dotyczącej najmu lokali użytkowych; 
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6) w sprawie wyrażenia zgody dla Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie na 

zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego; 

7) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadające Powiatowi Kolneńskiemu  

w 2023 r.;  

8) w sprawie wyrażenia zgody na powołanie i przystąpienie do stowarzyszenia „Wiele 

gmin – jeden cel”; 

9) w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 

Państwowej Straży Pożarnej; 

10) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Kolneńskiego na 2023 r.; 

11) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kolneńskiego na lata 

2023-2032. 

9. Przyjęcie sprawozdania Zarządu Powiatu z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Kolneński za rok 2022. 

10. Rozpatrzenie petycji w sprawie zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej 

transplantacji wśród lokalnej społeczności.   

11. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Kolnie za rok 

2022. 

12. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu za 2022 r.: 

1) Komisji Budżetu i Finansów; 

2) Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego; 

3) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

14. Wnioski i oświadczenia radnych.  

15. Zamknięcie obrad. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1. i Ad.2. – zrealizowano. 

 

Ad.3. Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad poprzedniej sesji Rady 

Powiatu Kolneńskiego został udostępniony radnym w formie elektronicznej na panelu 

radnego oraz był wyłożony do wglądu przed dzisiejszą sesją. Zapytał o uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłaszano. W głosowaniu jawnym imiennym 14 gł. „za” tj. jednogłośnie Rada 

Powiatu przyjęła protokół ozn. Nr XLII/22. 

 

Ad.4. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu Kolneńskiego od dnia 28 

grudnia 2022 r. do dnia 16 marca 2023 r. przedstawił Starosta Kolneński Tadeusz Klama. 

(Sprawozdanie spisane odrębnie – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.5. Przewodniczący Rady Michał Kulczewski poinformował, że na chwilę obecną nie 

wpłynęły na piśmie żadne interpelacje oraz zapytania radnych.  

 

Ad.6. Rada Powiatu uchwaliła plany pracy na rok 2023: 

 

1) Przewodniczący Rady  poinformował, że projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady 

Powiatu na rok 2023 został zamieszczony na panelu radnego. Następnie zapytał o uwagi 

do niego. W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
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powyższy projekt. W związku z tym, Rada Powiatu w głosowaniu 14 gł. „za” tj. 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie planu pracy Rady Powiatu na rok 2023.  

(Uchwała Nr XLIII/341/23 stanowi załącznik do protokołu) 

 

2) W kolejnym głosowaniu – 14 gł. „za” tj. jednogłośnie, Rada Powiatu zatwierdziła 

przedstawione przez Przewodniczących poszczególnych komisji plany pracy komisji 

stałych na rok 2023 i podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji na 

rok 2023.  

(Uchwała Nr XLIII/342/23 stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.7. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Szpitala Ogólnego w Kolnie 

za 2022 r. tj. uchwałę Nr 116/575/23 Zarządu Powiatu Kolneńskiego z dnia 7 marca 2023 r. 

przedstawiła Dyrektor Szpitala Ogólnego w Kolnie Krystyna Dobrołowicz. Poinformowała, 

że rok 2022 był trudnym rokiem dla Szpitala, z tego względu że w I półroczu trwała jeszcze 

epidemia. Od 1 lipca 2022 r. zmienił się również sposób finansowania Szpitala. Szpital był 

zmuszony do zwiększenia wynagrodzenia pracowników Szpitala w związku z wejściem w 

życie ustawy z dnia 26 maja 2022 r. o zmianie ustawy o sposobie ustalenia najniższego 

wynagrodzenia (…). NFZ zmienił również sposób finansowania wzrostów wynagrodzeń 

pracowników Szpitala, które do 30.06.2022 r. finansowanie były jako odrębne produkty w 

umowach. W związku z tym zostały wprowadzone zmiany organizacyjne w placówce, które 

zniwelowały wzrost kosztów, który stanowiły zagrożenie dla działalności Szpitala. Dyrektor 

powiedziała, że placówka prowadziła działalność stacjonarną w oparciu o 127 łóżek. 

Przychody Szpitala w 2022 r. wyniosły 47 165 211,70 zł, natomiast koszty 48 536 627,41 

zł. Na koniec 2022 r. były nieopłacone nadwykonania, które zostały opłacone przez NFZ w 

drugiej połowie lutego 2023 r. Zostało nieopłaconych 118 tys. zł za nadwykonania za 

świadczenia na rehabilitacji. Wynik finansowy netto za 2022 r. jest ujemny i wynosi minus 

1 371 415,71 zł, pomijając amortyzację wynosi plus 1 698 138,99 zł. Było zagrożenie, że 

wynik finansowy wyniesie minus 6,5 mln zł. Pani Krystyna Dobrołowicz powiedziała, że w 

związku z takim wynikiem finansowym, wzrosły zobowiązania, sytuacja Szpitala nie jest 

dobra, ale nie jest również tragiczna. Szpital radzi sobie z zobowiązaniami, z działalnością. 

Dodała, że od 1 lipca 2023 r. ponownie nastąpi wzrost wynagrodzeń dla pracowników 

Szpitala.  

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Roland Andrzej Długozima i powiedział, że nie ma żadnych uwag do 

pracy dyrekcji szpitala. Wspomniał, że wszystkie rady powiatu miały problemy z płynnością 

finansową Szpitala. W I kadencji było najgorzej, w V kadencji sytuacja się ustabilizowała, 

natomiast teraz ponownie zadłużenie Szpitala rośnie i będzie rosło. W związku z tym zwrócił 

się do Zarządu Powiatu z zapytaniem w jaki sposób Zarząd planuje zminimalizować 

zadłużenie placówki w tym roku. Wspomniał, że do wyborów został rok, więc przez ten czas 

nie uda się nie zadłużyć Szpitala, wobec tego należy podjąć szybko konkretne działania.  

Następnie radny Roland Andrzej Długozima zapytał czy jest możliwość wydłużenia godzin 

pracy w poradni rehabilitacyjnej. W dalszej kolejności zapytał czy jest możliwość przybliżyć 

pacjentom dostęp do lekarzy specjalistów (np. hematolog, laryngolog, gastrolog, diabetolog, 

endokrynolog). Dodał, że w Szpitalu brakuje tych lekarzy, a jeśli już są, to nie pomagają 

zbytnio pacjentom, przepisują tylko recepty, a pacjenci są zmuszeni umawiać się do lekarzy 

specjalistów prywatnie i szukać ich nawet poza granicami województwa.  

Po chwili głos zabrał radny Stanisław Wiszowaty i powiedział, że zobowiązania wymagalne 

wzrosły dwukrotnie, ale gdyby nie umowy z ZUS-em na kwotę 1,8 mln zł to te zobowiązania 

byłyby jeszcze wyższe. Wobec tego zapytał, czy jak Szpital zawiera ugody z ZUS-em to czy 

ponosi z tego tytułu koszty finansowe.  

Dyrektor Szpitala Ogólnego w Kolnie Krystyna Dobrołowicz odpowiedziała, że 

zobowiązania wzrosły, ale ugody były zawarte z tego tytułu, że Szpital miał wykonane 
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nadwykonania na kwotę 1,3 mln zł na koniec 2022 r. NFZ zapłacił środki finansowe za te 

nadwykonania w lutym br. Dodała, że jeśli Szpital wykonuje nadwykonania, to również 

zaciąga zobowiązania, nic nie dzieje się bezkolizyjnie. W sprawozdaniu jest informacja o 

należnościach Szpitala, gdzie nie ma ujętych tych nadwykonań. One zawarte są dopiero 

wtedy, gdy NFZ za nie zapłaci. Następnie wspomniała, że jeśli chodzi o rehabilitację, to 

planowane jest otwarcie dziennego oddziału rehabilitacji. Są w Szpitalu dodatkowe 

pomieszczenia, więc będzie można przyjmować więcej pacjentów. Jeśli Szpital otrzyma 

kontrakt z NFZ to wówczas pacjenci zostaną automatycznie przesunięci z poradni 

rehabilitacyjnej.  

Natomiast jeśli chodzi o lekarzy specjalistów, endokrynologa czy diabetologa to Szpital 

ciągle ich poszukuje. Jest z tym duży problem, nie tylko Szpitala w Kolnie. Jeśli chodzi o 

hematologa, to miałoby to sens jeśli rozszerzymy poradnię onkologiczną. Wspomniała, że 

od pół roku funkcjonuje poradnia onkologiczna. Miesięczne przyjmowanych jest tam 27 

pacjentów. W szpitalu wcześniej funkcjonowała poradnia laryngologiczna, jednak również 

w ciągu roku przynosiła stratę w kwocie ok 10 000 zł. Jeśli w tym momencie chcielibyśmy 

otworzyć poradnię laryngologiczną to należałoby zainwestować w nowy sprzęt, koszt to ok 

pół mln zł. Dodała, że w miarę możliwości stara się rozszerzyć działalności Szpitala.  

W dalszej kolejności radny Roland Andrzej Długozima powiedział, że w Szpitalu jest 

diagnostyka gastrologiczna, a nie ma lekarza gastrologa.  

Pani Krystyna Dobrołowicz powiedziała, że są wykonywane badanie gastroskopem, jest 

osoba, która te badania wykonuje. W Szpitalu są wykonywane badania endoskopowe, 

jednak więcej badań na tym sprzęcie nie da się wykonać, ponieważ sprzęt musi być 

dezynfekowany po każdym badaniu.   

Radny Roland Andrzej Długozima powiedział, że pacjent wykona w Szpitalu badanie, 

jednak lekarza specjalisty musi szukać w innym mieście, a dostęp jest utrudniony, są długie 

kolejki. Dodał, że docenia to, że w Szpitalu wykonywane są badania endoskopowe, ale 

chodzi o dalsze leczenie w Szpitalu, że brakuje lekarza gastrologa. 

Pani Krystyna Dobrołowicz powiedziała, że jeśli byłby oddział, to miałoby sens. Jeśli chodzi 

o same poradnie, to na początku jest to nieopłacalne. Każda działalność na początku nie 

przynosi dużych zysków. Następnie zwróciła się do Głównej księgowej Szpitala Ogólnego 

w Kolnie o udzielenie odpowiedzi w sprawie odsetek od zawartych ugód z ZUS-em. 

Pani Aneta Długozima powiedziała, że Szpital nie ponosi żadnych kosztów z tytułu zawarcia 

umów z ZUS-em, żadnych opłat, żadnych odsetek, to jest praktycznie bez kosztowne.   

Następnie głos zabrał Starosta Tadeusz Klama i powiedział, że wszystkie działania Szpitala 

Ogólnego w Kolnie były decyzjami podjętymi przez Zarząd Powiatu. Na dzień dzisiejszy 

nie ma konkretnego rozwiązania odnośnie sytuacji Szpitala. Dodał, że Szpitale prowadzą 

rozmowy z NFZ, być może świadczenia będą inaczej finansowane.  

Pani Krystyna Dobrołowicz dodała, że 28 marca 2023 r. odbędzie się spotkanie w NFZ w 

Białymstoku. 

Na tym dyskusję zakończono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zapoznała się z powyższym sprawozdaniem.       

(Uchwała Nr 116/575/23 Zarządu Powiatu z dnia 7 marca 2023 r. stanowi załącznik do 

protokołu)  

 

Ad.8. Według wniesionych przez Zarząd Powiatu projektów uchwał, po ich przedstawieniu 

i omówieniu na sesji, Rada Powiatu podjęła: 

 

1) Uchwałę Nr XLIII/343/23 w sprawie zmiany statutu Szpitala Ogólnego w Kolnie – w 

głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez dyrektora 

Szpitala Ogólnego w Kolnie Krystynę Dobrołowicz, przy pozytywnej opinii Komisji 

Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego przedstawionej przez Przewodniczącą 

Komisji Monikę Stachelską. Pani Krystyna Dobrołowicz poinformowała, że 
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proponowane zmiany dotyczą  działu „II Zakłady Lecznicze Podmiotu Leczniczego i ich 

Struktura Organizacyjna" w załączniku do statutu i polegają na : 1) w zakresie 

działalności pn. Rehabilitacja Lecznicza dodaniu zapisu: „Ośrodek Rehabilitacji 

Dziennej”, 2) dokonaniu zmian w zakresie działalności pn. podstawowa opieka 

zdrowotna polegających na tym, że pkt 3 i 4 w brzmieniu: „3. Gabinet Pielęgniarki 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej” i  „4. Gabinet Położnej Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej" otrzymują brzmienie: „3.Gabinety Pielęgniarki Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej” i „4.Gabinety Położnej Podstawowej Opieki Zdrowotnej”. Proponowane 

zmiany usprawnią  organizację pracy oraz  zarządzanie Szpitalem. Utworzenie Ośrodka 

Rehabilitacji Dziennej wpłynie na jakość i kompleksowość udzielania świadczeń przez 

Szpital Ogólny w Kolnie. Ponadto dodała, że Szpital przejmie podstawową opiekę 

zdrowotną w Grabowie. Szpital przejmuje pacjentów, a personel tam pracujący 

przechodzi pod Szpital Ogólny w Kolnie. Prawdopodobnie umowa zostanie podpisana w 

poniedziałek w tej sprawie, a działalność ruszy od 1 kwietnia br. 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję.   

Radny Zdzisław Szymański zapytał do kogo należy budynek, który zajmowany jest pod 

gabinet opieki zdrowotnej w Grabowie. 

Dyrektor Szpitala odpowiedziała, że te pomieszczenia należą do Gminy Grabowo. 

Następnie Radny Michał Kulczewski powiedział, że radny Roland Andrzej Długozima 

wspominał o długich kolejkach na rehabilitację. W związku z tym, jeśli uda się otworzyć 

dzienny odział rehabilitacji to jak to wpłynie na długość kolejek na te świadczenia, ile 

będzie trzeba czekać, żeby dostać się na rehabilitację medyczną.  

Pani Krystyna Dobrołowicz odpowiedziała, że w tej chwili nie może odpowiedzieć na to 

pytanie, ponieważ nie wiadomo jaki kontrakt otrzyma z NFZ. Dodała, że personel jest 

zabezpieczony oraz sprzęt. Szpital może wykonać nadwykonania do pewnej granicy, 

nawet jeśli NFZ za te świadczenia nie zapłaci, to wówczas Szpital nie poniesie zbyt dużej 

straty.  

Więcej pytań nie zgłaszano, w związku z tym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję.          

 

2) Uchwałę Nr XLIII/344/23 zmieniającą uchwałę Nr XLI/321/22 Rady Powiatu 

Kolneńskiego z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od 

Miasta Kolno nieruchomości położonej w Kolnie przy ul. J.L. Grajewskiego pod budowę 

lądowiska śmigłowców ratunkowych LPR – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie 

wg projektu przedstawionego przez Geodetę Powiatowego Krzysztofa Kowalczyka. 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ponadto dodał, że powiat otrzymuje tę nieruchomość od Miasta Kolno w drodze 

darowizny. Ale jednocześnie to co powiat miał pierwotnie za te grunty zapłacić, 

przekazuje darowiznę na rzecz Miasta kolno na rozbudowę stadionu. To jest wzajemna 

pomoc. Następnie Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju 

Gospodarczego Monika Stachelska poinformowała, że Komisja również pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Robert Wacław Nadara i zapytał na jakim etapie jest powyższa 

inwestycja. Powiedział, że nie ma zakupionego gruntu, a prawdopodobnie prace już 

trwają.  

Geodeta Powiatowy Krzysztof Kowalczyk odpowiedział, że jest zawarta nieodpłatna 

umowa użyczenia pomiędzy Powiatem Kolneńskim a Miastem Kolno, na mocy której 
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powiat może korzystać z gruntu na cel wskazany w umowie tj. na cele budowlane, 

dopóki nie nabędzie tego gruntu na własność.   

Radny Robert Wacław Nadara dopytał czy na w/w gruncie trwają prace budowlane. 

Pan Krzysztof Kowalczyk odpowiedział, że prace trwają, są wszystkie pozwolenia na 

budowę. 

Głos zabrała dyrektor Szpitala Ogólnego w Kolnie i powiedziała, że jeśli chodzi o 

budowę lądowiska to trwają jeszcze uzgodnienia dot. oświetlenia, wycinki drzew. 

Dodała, że oświetlenie będzie umieszczone na budynku głównym Szpitala, ale będzie 

prawdopodobnie trzeba umieścić oświetlenie na wieży Kościoła pw. Ch.K.W. i wyraziła 

nadzieję, że Proboszcz  Parafii wyrazi na to zgodę. 

W dalszej kolejności głos zabrał radny Tomasz Chojnowski i zapytał w jakim celu radny 

Stanisław Wiszowaty poruszył wątek dotacji na rozbudowę stadionu w Kolnie. 

Radny Stanisław Wiszowaty powiedział, że wcześniej powiat planował zakupić grunty 

pod budowę lądowiska za 1 100 000 zł, w tym momencie Miasto Kolno przekazuję tę 

nieruchomość darowizną, a powiat przekazuję tę kwotę Miastu Kolno na rozbudowę 

stadionu. W związku z tym dodał, że podjęcie takich działań, żeby uniknąć płacenia Vat-

u, jest zrozumiałe. 

Głos zabrała radna Monika Stachelska i powiedziała, że lądowisko i stadion będą służyły 

mieszkańcom powiatu kolneńskiego.  

Więcej pytań nie zgłaszano, wobec tego Przewodniczący Rady zamknął dyskusję.   

   

3) Uchwałę Nr XLIII/345/23 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Kolno na 

inwestycję pn. „Przebudowa stadionu miejskiego wraz z infrastrukturą techniczną w 

Kolnie” – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez 

Z-cę Naczelnika Wydziału Organizacyjnego Iwonę Podeszwik.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego 

Monika Stachelska poinformowała, że Komisja również pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. Dyskusji nie podejmowano. 

 

4) Uchwałę Nr XLIII/346/23 w sprawie złożenia wniosku do Ministerstwa Obrony 

Narodowej o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w 

Technikum im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Kolnie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Technicznych w Kolnie – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg 

projektu przedstawionego przez Dyrektora Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w 

kolnie Sławomira Zalewskiego. Szczegółowe objaśnienia do projektu uchwały 

zamieszczone są w uzasadnieniu do projektu uchwały.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty oraz 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego Monika 

Stachelska poinformowali, że Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję.  

Głos zabrał radny Roland Andrzej Długozima i zapytał czy po ukończeniu tej szkoły 

uczniowie będą mieli możliwość podejścia do egzaminu dojrzałości i jaki tytuł otrzyma 

absolwent tej szkoły po jej zakończeniu. 
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Dyrektor Sławomir Zalewski odpowiedział, że uczniowie tego oddziału będą kształcić się w 

zawodzie technik mechanik. W I klasie będzie 30 h przygotowania wojskowego. Kierunek 

ten również będzie kończył się egzaminem dojrzałości.  

Kolejno radna Monika Stachelska zapytała czy powiat otrzyma 80% dotacji na utworzenie 

tego oddziału. Zapytała również kto będzie pokrywał pozostałą część kwoty, szkoła czy 

rodzice.  

Pan Sławomir Zalewski odpowiedział, że powiat otrzyma dotację do 80% kosztów 

związanych z kształceniem w tym oddziale, a pozostałe koszty poniesione zostaną przez 

organ prowadzący. 

Na tym dyskusję zakończono.  

 

5) Uchwałę Nr XLIII/347/23 w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Zespołu Obsługi 

Oświaty w Kolnie o zawarciu umowy dotyczącej najmu lokali użytkowych - w głosowaniu 

14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Dyrektora Powiatowego 

Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie Sławomira Zalewskiego, przy pozytywnej opinii 

Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego, przedstawionej przez 

Przewodniczącą Komisji Monikę Stachelską. Dyskusji nie podejmowano.   

 

6) Uchwałę Nr XLIII/348/23 w sprawie wyrażenia zgody dla Powiatowego Zespołu Obsługi 

Oświaty w Kolnie na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego - - w głosowaniu 

14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Dyrektora Powiatowego 

Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie Sławomira Zalewskiego, przy pozytywnej opinii 

Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego, przedstawionej przez 

Przewodniczącą Komisji Monikę Stachelską. Dyskusji nie podejmowano.  

 

7) Uchwałę Nr XLIII/349/23 w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadające Powiatowi 

Kolneńskiemu w 2023 r. – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu 

omówionego przez Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kolnie 

Krzysztofa Sobiewskiego, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju 

Gospodarczego, przedstawionej przez Przewodniczącą Komisji Monikę Stachelską. 

Dyskusji nie podejmowano.   

 

8) Uchwałę Nr XLIII/350/23 w sprawie wyrażenia zgody na powołanie i przystąpienie do 

stowarzyszenia „Wiele gmin – jeden cel” – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg 

projektu przedstawionego przez Wicestarostę Kolneńskiego Karola Pieloszczyka.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty oraz 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego Monika Stachelska 

poinformowali, że Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. Dyskusji 

nie podejmowano.  

 

9) Uchwałę Nr XLIII/351/23 w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej - w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie 

wg projektu przedstawionego przez Skarbnika Powiatu Annę Olszak. Poinformowała, że 

przekazuje się środki finansowe w kwocie 43 000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zakupu samochodu lekkiego rozpoznawczo-ratowniczego SLRr dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Kolnie.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty oraz 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego Monika Stachelska 

poinformowali, że Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

Dyskusji nie podejmowano.  
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10) Uchwałę Nr XLIII/352/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu kolneńskiego na 2023 r. – 

w głosowaniu 12 gł. „za”, przy dwóch głosach „wstrzymuję się”, wg projektu 

przedstawionego przez Skarbnika Powiatu Annę Olszak, przy pozytywnej opinii Komisji 

Budżetu i Finansów przedstawionej przez Przewodniczącego Komisji Stanisława 

Wiszowatego. Objaśnienia dokonanych zmian stanowi załącznik Nr 3 do uchwały. 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję.  

Głos zabrał radny Stanisław Wiszowaty i powiedział, że w dziale administracja publiczna 

rozdział „promocja jednostek samorządu terytorialnego” zwiększa się zakup usług 

pozostałych o kwotę 80 000 zł w celu przystąpienia powiatu do współorganizowania razem 

z Miastem Kolno dwóch imprez tj. festyn „Jan z Kolna” oraz obchodów Narodowego Święta 

Niepodległości. Wspomniał, że powiat do tej pory nigdy nie dofinansowywał takich 

uroczystości, co nie oznacza, że nie może tego robić. Jednak wydatkowanie tak dużej kwoty, 

w tych trudnych czasach może być źle odebrane przez społeczeństwo. Dodał, że na 

dzisiejszym posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów miał zaproponować, żeby tę kwotę 

zmniejszyć do 8 000 zł, jednak po dyskusji zaproponował, żeby na w/w cel przeznaczyć 

kwotę 40 000 zł, a pozostałe środki przeznaczyć na hospicjum bądź szpital. Powiedział, że 

na Komisji został przegłosowany, jednak Starosta w tej chwili może złożyć wniosek o 

wniesienie autopoprawki do projektu uchwały i przeznaczyć na te dwie imprezy kwoty 

40 000 zł. 

Kolejno głos zabrał radny Zdzisław Szymański i powiedział, że powiat ma dobrą sytuację 

finansową. Powiat nie uczestniczył nigdy w uroczystościach takich jako współorganizator i 

nie należy nic zmieniać.  

Następnie Starosta Tadeusz Klama powiedział, że taka była decyzja Zarządu Powiatu i nie 

będzie wnosił autopoprawki do projektu uchwały. Dodał, że powiat nie ma własnej, stałej 

imprezy, więc dobrze, że powiat będzie współorganizatorem z Miastem Kolno tych dwóch 

uroczystości. Dodał, że chciałby, aby te dwie imprezy wpisały się do kalendarza imprez 

powiatowych, tyle że co roku zmienialibyśmy zaangażowanie powiatu, poprzez wkład 

finansowy. 

W dalszej kolejności radny Roland Andrzej Długozima zwrócił się do Skarbnika Powiatu z 

zapytaniem, jakie na dzień dzisiejszy jest zadłużenie powiatu w złotych. 

Skarbnik Powiatu Anna Olszak odpowiedziała, że powiat na dzień dzisiejszy nie ma 

zadłużenia, spłacone są wszystkie kredyty. 

Na zakończenie radna Monika Stachelska powiedziała, że na dzisiejszym posiedzeniu 

Komisja Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego zgłosiła wniosek w sprawie 

zwiększenia w budżecie powiatu dotacji w ramach otwartych konkursów ofert na realizację 

zadań publicznych, przeznaczonych dla organizacji pozarządowych. 

Na tym dyskusję zakończono.      

 

11) Uchwałę Nr XLIII/353/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kolneńskiego na lata 2023-2032 - w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu 

przedstawionego przez Skarbnika Powiatu Annę Olszak, przy pozytywnej opinii Komisji 

Budżetu i Finansów przedstawionej przez Przewodniczącego Komisji Stanisława 

Wiszowatego. Objaśnienia wprowadzonych zmian zawarto w załączniku Nr 3 do uchwały. 

Uwag nie zgłaszano. 

(podjęte uchwały załączono do protokołu)  

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę. Po przerwie 

wznowiono obrady.  

 

Ad.9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
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Kolneński za rok 2022 przedstawił Dyrektor Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w 

Kolnie Sławomir Zalewski.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego Monika 

Stachelska poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

Uwag radni nie zgłaszali, w związku z tym Przewodniczący Rady Michał Kulczewski 

zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Powiatu 14 gł. „za” podjęła uchwałę w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego  w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Kolneński za rok 2022. 

(Uchwała Nr XLIII/354/23 stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.10. Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Robert Wacław Nadara 

poinformował, że w dniu 14 lutego 2023 r. wpłynęła petycja w sprawie zwiększenia 

świadomości prawnej dot. transplantacji wśród lokalnej społeczności. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji zapoznała się z w/w petycją i stwierdziła, że Rada Powiatu nie jest 

organem właściwym do jej rozpatrzenia i wnioskuje o jej przekazanie Staroście 

Kolneńskiemu. Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w wyniku którego 

Rada Powiatu – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIII/355/23 

w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością.  

(podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu)  

   

Ad.11. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Kolnie za rok 

2021 przedstawiła Kierownik Beata Kozłowska.  

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski zapytał o pytania do sprawozdania. 

Głos zabrał radny Stanisław Wiszowaty i zapytał czy przy większej liczbie uczestników (30)  

sytuacja finansowa jednostki jest lepsza niż przy liczbie 20 uczestników.  

Pani Beata Kozłowska odpowiedziała, że w związku z rosnącą inflacja nie jest lepiej. Od 

trzech lat dotacja na uczestnika jest taka sama. W grudniu 2022 r. zwiększono dotację na 

uczestnika o ok 100 zł, na uczestnika „za życiem” o ok 30 zł. W chwili obecnej kwota 

miesięcznej dotacji na jednego uczestnika wynosi 1940 zł. Są niepewne informacje, że ma 

wzrosnąć do 2056 zł, czyli ok 300 zł na uczestnika. Wspomniała również, że umowa na 

przewóz osób kończy się z dniem 1 maja 2023 r. 1/3 miesięcznej dotacji jest przeznaczona 

na opłacenie dowozów. W związku z tym, jeśli kwota dotacji nie zmieni się, to nie wiadomo 

jak to dalej będzie. 

Następnie głos zabrał Starosta Tadeusz Klama i powiedział, że Zarząd Powiatu zna złą 

sytuację jednostki i czasowo planuje zmniejszyć obsadę pracowników. Zostało 

wystosowane pismo do Wojewody i jeśli Wojewoda wyrazi zgodę, to jeden bądź dwa etaty 

zostaną tymczasowo zmniejszone, tylko po to by placówka się utrzymała. Dodał, że powiat 

robi dużo,  zrobiony został podjazd do budynku, koszt to ponad 500 tys. zł. Niestety powiat 

nie może dokładać środków finansowych do funkcjonowania ŚDS.   

Więcej pytań nie zgłaszano.    

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zapoznała się z powyższym sprawozdaniem.   

(Sprawozdanie, o którym mowa stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.12. Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniami komisji stałych rady powiatu: 

1) Sprawozdanie z Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji 

Stanisław Wiszowaty; 

2) Sprawozdanie Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Monika Stachelska; 

3) Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Wiceprzewodniczący 

Komisji Robert Wacław Nadara. 
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(Sprawozdania, o których mowa załączono do protokołu) 

 

Ad.13. W związku z brakiem interpelacji i zapytań ten punkt stał się bezprzedmiotowy. 

 

Ad.14. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski przypomniał radnym o obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych za 2022 r. (wg stanu na dzień 31 grudnia 2022 r.) w terminie do 

30 kwietnia. Oświadczenia należy złożyć w  dwóch egzemplarzach wraz z dwiema kopiami 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym.  

 

Więcej wniosków i oświadczeń nie składano. 

 

(Protokół głosowania z dnia 16 marca 2023 r., w którym znajdują się wszystkie listy  

z przeprowadzonych na sesji głosowań jawnych imiennych, stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

(Nagranie z sesji Rady Powiatu Kolneńskiego z dnia 16 marca 2023 r. znajduje się w 

BIP i na stronie internetowej powiatu) 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie 

obrad XLIII Sesji Rady Powiatu Kolneńskiego.  

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Michał Kulczewski 

Protokół sporządziła: 

Karolina Wysocka 


